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      Annotation

    
        
          Объектом исследования является ООО ФКУ ИК-5 УФСИН России по г. Санкт-Петербургу и Ленинградской области.
Целью выпускной квалификационной работы является разработка мероприятий по совершенствованию учета и контроля расчетов по оплате труда в ФКУ ИК-5 УФСИН России по г. Санкт-Петербургу и Ленинградской области на основе, полученных при анализе учета и контроля расчетов по оплате труда, результатах. 
Были разработаны рекомендации по совершенствованию учета и контроля в ФКУ ИК-5 УФСИН России по г. Санкт-Петербургу и Ленинградской области. 
Проведен анализ учета и контроля расчетов по оплате труда, рассмотрены теоретические и методические основы учета расчетов по оплате труда в казенных учреждениях. Были предложены мероприятия по совершенствование бухгалтерского учета и усиление контроля за финансово-хозяйственной деятельностью.
        

        
          The object of research is LLC fku IK-5 UFSIN of Russia across St. Petersburg and the Leningrad region.
The purpose of the final qualifying work is to develop measures to improve the accounting and control of payments for wages in the fku IK-5 UFSIN of Russia in St. Petersburg and Leningrad region on the basis of the analysis of accounting and control calculations on wages, results. 
Recommendations on improvement of accounting and control in fku IK-5 UFSIN of Russia across St. Petersburg and the Leningrad region were developed. 
The analysis of accounting and control calculations on wages, considered the theoretical and methodological basis of accounting calculations on wages in public institutions. Measures were proposed to improve accounting and strengthen control over financial and economic activities.
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